
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 1. maj 2012 kl. 19.00 

 

Fraværende: Edith og Lars. Ordstyrer: Verner 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 3. april 2012 blev godkendt.  

 

2.  

Opfølgningslisten blev gennemgået, enkelte punkter blev debatteret og listen vil blive ajourført. 

Verner ser på en hævet kloak inden GF. Nogle fællesarealer skal have ændret ejerforhold. Verner 

og Bente bringer det i orden.  

 

3.  

Bentes bunke. Ingenting.  

 

4. 

Orientering fra formanden. Advokat Abel mener, at bestyrelsen har tolket Århus Kommunes svar 

vedr. træfældning korrekt, således at vedtægternes §22, stk. 2 er gældende. Nogle af de træer, der 

ønskes fældet er så store, at det kræver ekstern hjælp. Tre vejriste i området er sunket og vil blive 

repareret. En foreløbig beplantningsplan blev drøftet. Den endelige forventes færdig og lagt på 

hjemmesiden www.gkh.dk inden GF.  

 

5. 

Orientering fra kasserer. Revisor har udarbejdet årsregnskabet. Peter har udarbejdet noter hertil og 

budgetforslag for 2012/13. Herunder foreslås kontingentstigning på kr. 100,- pr. år. Peter fremlæg-

ger bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer på GF vedr. henlæggelser, rykkergebyr og disponi-

belt beløb på driftskontoen. Salg af nogle af GKH´s værdipapirer er igangsat.   

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge laver labels til GF-indkaldelse. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John følger fortsat op på verserende sager. 

 

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Edith fraværende. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. GF-indkaldelsen bringes ud 10.-13. maj 2012. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars fraværende. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille indhenter pris på multi-bane inden GF. 

 

12.  

Eventuelt. Pernille foreslår, at skilteskoven ved indkørslen til indkøbscentret ændres til en fast 

stander, som ikke tager udsynet for trafikanterne. Pernille kontakter Fællesrådet. 

 

Referent: Bente Jensen 

http://www.gkh.dk/

